
 

Αθήνα, 18 Νοεμβρίου 2021 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

  

Προς τον Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων 

 

Θέμα: «Με ευθύνη της Κυβέρνησης διπλασιάστηκαν οι εκκρεμείς συντάξεις και 

συνεχώς δημιουργεί προσκόμματα στους ασφαλισμένους» 

  

Από τη πρώτη μέρα διακυβέρνησης της ΝΔ, η ηγεσία του Υπουργείου 

Εργασίας, διατυμπανίζει ότι τέλος του 2021 οι απονομές συντάξεων θα 

πραγματοποιούνται με ένα «κλικ». 

Μέχρι σήμερα ωστόσο, κάτι τέτοιο δεν φαίνεται να υλοποιείται, ενώ παράλληλα 

οι εκκρεμότητες αυξήθηκαν από 125.000 τον Ιούνιο ‘19 σε 240.000 τον Οκτώβριο ‘21, 

συμπεριλαμβανομένων κύριων, επικουρικών, κ.λ.π. 

Το Υπουργείο Εργασίας μέχρι σήμερα, όχι μόνο δεν έχει κατορθώσει να 

επιλύσει το πρόβλημα των εκκρεμών συντάξεων, αλλά δεν δίνει λύσεις και σε 

επιπλέον ζητήματα που δημιουργούνται κατά τη διαδικασία εξέτασης συνταξιοδοτικών 

υποθέσεων.  

Σύμφωνα με καταγγελίες, από τις αρχές του τρέχοντος έτους, οι ασφαλισμένοι 

οι οποίοι προσέρχονται στα Υποκαταστήματα ΕΦΚΑ για να υποβάλλουν τα 

ασφαλιστικά βιβλιάρια (Δ.Α.Τ.Ε.) πριν το 2002, ώστε να πραγματοποιηθεί 

καταμέτρηση των ημερομισθίων, προκαταρκτική διεργασία που απαιτείται για την 

απονομή μιας σύνταξης, δεν μπορούν να πρωτοκολλήσουν το αίτημά τους στο 

Ολοκληρωμένο Πληροφοριακό Σύστημα (Ο.Π.Σ.) με αποτέλεσμα αυτό να μην μπορεί 

να επεξεργαστεί από τον αρμόδιο υπάλληλο.  

Συνέπεια της ανωτέρω δυσλειτουργίας είναι να καθυστερεί, για ακόμα ένα 

πρόσθετο λόγο, η απονομή σύνταξης του κάθε ασφαλισμένου, λόγο για τον οποίο αν 

και η Διοίκηση του ΕΦΚΑ έχει ενημερωθεί, μέχρι σήμερα να αδυνατεί να δώσει λύση. 

Επειδή η Ανακεφαλαίωση ημερών εργασίας, είναι μία βασική προκαταρκτική 

διαδικασία για την απονομή σύνταξης. 

Επειδή έχετε κατορθώσει μέσα σε 2,5 χρόνια να διπλασιάσετε τις εκκρεμότητες 

των συνταξιοδοτικών αιτημάτων. 

Επειδή είναι ανάλγητο να καθυστερεί η απονομή μίας σύνταξης εδώ και δέκα 

μήνες εξαιτίας μιας δυσλειτουργίας του Ο.Π.Σ. του ΕΦΚΑ.   

 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

  

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

1315

Ημερομ. Κατάθεσης:

18/11/2021



1) Πότε προτίθεται να λύσει το πρόβλημα που έχει δημιουργηθεί με την 

Ανακεφαλαίωση των ημερών εργασίας των ασφαλισμένων, ώστε να 

καταχωρούνται οι αιτήσεις τους στο σύστημα; 

 

2) Τι προτίθεται να πράξει, ώστε να διαχειριστεί τις εκκρεμότητες των αιτημάτων 

που έχουν συσσωρευτεί στα υποκαταστήματα του ΕΦΚΑ;  

  

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

Βαρδάκης Σωκράτης 

 

Αβραμάκης Ελευθέριος 

Αναγνωστοπούλου Αθανασία (Σία) 

Αυλωνίτης Αλέξανδρος-Χρήστος  

Βαγενά Άννα 

Γιαννούλης Χρήστος  

Γκαρά Αναστασία (Νατάσα) 

Γκιόλας Ιωάννης  

Ζαχαριάδης Κωνσταντίνος 

Ζεϊμπέκ Χουσεΐν  

Ηγουμενίδης Νικόλαος  

Θραψανιώτης Εμμανουήλ 

Καλαματιανός Διονύσιος Χαράλαμπος  

Κασιμάτη Ειρήνη (Νίνα) 

Καφαντάρη Χαρούλα (Χαρά) 

Λάππας Σπυρίδων  

Μάλαμα Κυριακή  

Μάρκου Κωνσταντίνος  

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος  

Μπάρκας Κωνσταντίνος  

Μπουρνούς Ιωάννης  

Μωραΐτης Αθανάσιος (Θάνος) 

Νοτοπούλου Αικατερίνη  

Ξανθόπουλος Θεόφιλος 

 Ξενογιαννακοπούλου Μαρία- Ελίζα (Μαριλίζα) 

Παπανάτσιου Αικατερίνη  

Πούλου Παναγιού (Γιώτα) 

Σαντορινιός Νεκτάριος  

Σαρακιώτης Ιωάννης  

Συρμαλένιος Νικόλαος  

Τριανταφυλλίδης Αλέξανδρος  

Τσίπρας Γεώργιος  

Φωτίου Θεανώ 

Χαρίτου Δημήτριος  

Χατζηγιαννάκης Μιλτιάδης  



Χρηστίδου Ραλλία 

Ψυχογιός Γεώργιος  




